
Protokół Nr XXV  

 

z przebiegu obrad XXV sesji Rady Gminy Pabianice z dnia 1 października 2008 r. 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz.10:00 w Urzędzie Gminy Pabianice. 

 

Na ustawowy stan Rady Gminy Pabianice 15 radnych w sesji uczestniczyło 15 radnych.  

Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu.  

Ponadto w  sesji uczestniczyli: Wójt Gminy H. Gajda , W-ce Wójt E. Adamczyk, Sekretarz 
Urzędu  J. Słubik, radca prawny Urzędu Gminy A. Jankowski, sołtysi gminy Pabianice obecni 
zgodnie z załączoną  listą obecności stanowiącą zał. nr 2 do protokołu.  

 

 

Ad. pkt. 1  

 

Obrady XXIV sesji otworzył Przewodniczący Rady Gminy R. Figiel, witając wszystkich 
przybyłych. 

 

Ad. pkt. 2  

 

Protokół z XXIV sesji został  przyjęty bez uwag i poprawek w głosowaniu - jednomyślnie. 

 

Ad. pkt. 3  

 

Do proponowanego porządku  obrad Wójt Gminy wniósł o poprawkę wnioskując 
o wprowadzenie w pkt. 10 – podjęcie uchwał  ppkt. „i” dotyczącego wprowadzenia projektu 
uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na realizację projektu w ramach Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki o nazwie „Droga do aktywności zawodowej” 
współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego”  

W wyjaśnieniu podaje się, Ŝe Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej złoŜył wniosek 
o dofinansowanie w ramach poddziałania 7.1.1. – Rozwój i upowszechnianie aktywnej 
integracji przez ośrodki pomocy społecznej . na realizację projektu przyznano kwotę 
34.203 zł. do realizacji w okresie październik – grudzień 2008 r.  

Wkład własny stanowi kwota 4012 zł. na wypłatę zasiłków okresowych, celowych oraz 
wynagrodzenia z prac społecznie uŜytecznych. PowyŜsza kwota stanowi element obecnego 
budŜetu GOPS i byłaby wykorzystana na ten sam cel, gdyby projekt nie został 
zaakceptowany. 



Porządek obrad wraz z wnioskiem złoŜonym przez Wójta Gminy o jego poszerzenie Rada 
przyjęła w głosowaniu 15 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 
się i przedkłada się w sposób zapisany poniŜej.  

1. Otwarcie obrad XXV  sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z  XXIV     sesji Rady Gminy Pabianice. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Informacja Przewodniczących Komisji o pracy między sesjami.  

6. Informacja Wójta o pracy między sesjami . 

7. Informacja na temat sieci transportu zbiorowego i perspektyw jego funkcjonowania. 

8. PrzedłoŜenie sprawozdania z wykonania budŜetu gminy Pabianice za I półrocze 2008 r.  

9. Interpelacje radnych.  

10.Podjęcie uchwał w sprawach : 

a)  zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 
Pabianice- Uchwała Nr XXIV/A/2008 

b)  wyraŜenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowej stanowiącej własność gminy 
Pabianice połoŜonej we wsi Majówka na nieruchomość gruntową stanowiącą 
własność Ryszarda Dradrach- Uchwała Nr XXV/B/2008  

c) sprzedaŜy nieruchomości w drodze bezprzetargowej – Uchwała Nr XXV/C/2008  

d) wykupu gruntów na poszerzenie drogi gminnej we wsi Kudrowice – Uchwała Nr 
XX/D/2008 

e) sprzedaŜy nieruchomości w drodze przetargu ustnego ograniczonego niezabudowanej 
gminnej nieruchomości gruntowej połoŜonej w Piątkowisku – Uchwała Nr XX/E/2008  

f)  uchylenia Uchwały Nr XXIII/155/2008 Rady Gminy Pabianice z dnia 10 lipca 2008 
roku w sprawie: zatwierdzenia Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej – Gminnego Ośrodka Zdrowia w Petrykozach – Uchwała Nr XXV/F/2008  

g)  uchylenia Uchwały Nr XXIII/156/2008 Rady Gminy Pabianice z dnia 10 lipca 2008 r. 
w sprawie zatwierdzenia regulaminu Działalności Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej – Gminnego Ośrodka Zdrowia w Petrykozach – Uchwała 
Nr XXV/G/2008  

h) zatwierdzenia Regulaminu Działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej – gminnego Ośrodka Zdrowia w Petrykozach - Uchwala Nr XXV/H /2008  

i) wyraŜenia zgody na realizację projektu w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki o nazwie „ Droga do aktywności zawodowej” współfinansowanego ze 
środków Europejskiego Funduszu Społecznego” – Uchwała Nr XXV/I/2008 

11. Odpowiedzi na interpelacje. 

12. Wolne wnioski i sprawy róŜne. 

13. Odczytanie i przyjęcie wniosków złoŜonych do Komisji Uchwał i Wniosków. 

14. Zamknięcie obrad sesji. 

 



Ad. pkt. 4.  

 

Do Komisji Uchwał i Wniosków powołano radnego H. Kalinowskiego i radną Z. Kasperską.  

Skład  Komisji zatwierdzono w głosowaniu  jednomyślnie. 

 

Ad. pkt. 5.  

 

Przewodniczący Komisji udzielili informacji o pracy między sesjami.  

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Z. Kasperska poinformowała, ze Komisja odbyła dwa 
posiedzenia na których dokonała analizy sprawozdania z wykonania budŜetu gminy za 
I półrocze, wypracowała takŜe wnioski z którymi Przewodnicząca Komisji zapoznała Radę.  

 

Przewodniczący Komisji Samorządowo Społecznej i Organizacyjnej H. Kalinowski 
poinformował, Ŝe Komisja, której  przewodniczy odbyła wspólne posiedzenie z Komisją 
Gospodarczo-Finansową na temat analizy sprawozdania z wykonania budŜetu gminy 
Pabianice za I półrocze 2008 r., Komisje zapoznały się z aktualnym stanem bazy lokalowej 
placówek słuŜby zdrowia na terenie gminy, Komisje wypracowały opinię w sprawie 
zwiększenia etatów w administracji oświaty, Komisje zapoznały się takŜe z materiałami na 
najbliŜszą sesję Rady Gminy.  

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju poinformował, ze Komisja, której 
przewodniczy między sesjami odbyła dwa posiedzenia , jedno z nich było posiedzeniem 
wyjazdowym, na którym Komisja dokonała  przeglądu stanu oświetlenia ulicznego na terenie 
gminy , na drugim posiedzeniu  Komisja wypracowała wnioski po wyjazdowym posiedzeniu 
i dokonała analizy materiałów na sesję Rady Gminy. 

 

Ad. pkt. 6 

 

Wójt Gminy przedłoŜył informacje na temat pracy Urzędu miedzy sesjami.  

Informacja przedstawia się w sposób zapisany poniŜej: 

 

„INFORMACJA WÓJTA GMINY PABIANICE 
O PRACY MI ĘDZY SESJAMI RADY GMINY 
W OKRESIE OD 27 SIERPNIA DO 30 WREZESNIA 2008 ROKU 
 
W zakresie gospodarki komunalnej  
 

1. Rozstrzygnięto przetarg na budowę oświetlenia ulicznego w Rydzynach . 
Przetarg wygrała firma  ENERGOPIK z Czarnocina , która wykona to zadanie za 
kwotę 88.762,56 zł. 
 



2. Dowieziono szlakę, kruszywo i destrukt asfaltowy na utwardzenie nawierzchni dróg 
gminnych w Piątkowisku na ul. Stadionowej , w Górce Pabianickiej w kierunku 
Szynkielewa, w Koninie w kierunku Woli śytowskiej, w Rydzynach Potaźni, w 
Rydzynach w kierunku stacji wodociągowej. 

 
W zakresie oświaty 
 

1. Wójt wydał zarządzenie w sprawie wyznaczenia nauczycieli zastępujących 
dyrektorów szkół w przypadku ich nieobecności na okres roku szkolnego 2008/2009. 

2. Wójt podpisał porozumienie z Miastem Pabianice w sprawie zwrotu kosztów 
ponoszonych przez Miasto na utrzymanie dzieci z terenu Gminy Pabianice w 
przedszkolach miejskich w roku szkolnym 2008/2009. 

3. Prowadzono rejestrację wniosków o przyznanie w roku szkolnym 
2008/2009stypendium szkolnego w ramach pomocy materialnej dla uczniów szkół 
podstawowych, gimnazjum i ponadgimnazjalnych, zamieszkałych na terenie Gminy 
Pabianice.  

4. Wójt wydał dwie decyzje  w sprawie dofinansowania pracodawcom kosztów 
przygotowania zawodowego młodocianych pracowników -  przyuczenia do zawodu. 

5. W ramach  udzielanej pomocy uczniom niepełnosprawnym tj .niepełnosprawnym 
ruchowo i wymagającym kształcenia specjalnego  – podpisano na rok szkolny 
2008/2009 umowy z rodzicami na zwrot kosztów dowozu dziecka do szkoły własnym 
samochodem /4 /; zapewniono teŜ poprzez firmę „Falk”- Medycyna codzienny 
transport ucznia z poraŜeniem kończyn dolnych do gimnazjum  oraz autobusem 
szkolnym dowóz ucznia do szkoły specjalnej w Pabianicach.  

6. W ramach działań związanych z ogólnopolską akcją „ Sprzątanie Świata” w dniu 19 
września  uczniowie szkół gminnych zbierali śmieci i porządkowali tereny 
przyszkolne, place zabaw  i boiska sportowe. 

7. W dniu 22.09. wszystkie szkoły gminne wzięły udział w IX Memoriale im. Szperny, 
który odbył się w obiekcie sportowym w Woli Zaradzyńskiej. 

8. W dniu 23 września uczniowie klas I - III Szkoły Podstawowej w Bychlewie wzięli 
udział w ogólnopolskiej akcji „Bezpieczna droga do szkoły” organizowanej przez 
Sekcję Prewencji Powiatowej Komendy Policji w Pabianicach. Uczniowie zostali 
zapoznani z  zasadami  bezpiecznego poruszania się po drogach, a takŜe unikania 
niebezpieczeństw w domu i  podczas zabaw na podwórku. Akcja urozmaicona została 
udziałem psów policyjnych. Ich przewodnicy uświadomili uczniom skutki draŜnienia 
psów oraz uczyli jak zachować się, gdy zostaną zaatakowani przez psa. Podobne akcje 
zostaną przeprowadzone w pozostały szkołach gminnych w miesiącu październiku. 

9. W dniu 26.09.08r. odbyła się narada dyrektorów szkół, podczas której omówione 
zostały sprawy dotyczące struktur organizacyjnych, indywidualnego nauczania i zajęć 



rewalidacyjnych dla uczniów z orzeczeniami z poradni psychologiczno- 
pedagogicznej, pomocy materialnej, ogrzewania szkół, potrzeb finansowych do 
budŜetu na rok 2009 oraz obchodów Dnia Edukacji Narodowej. 

10. W miesiącu wrześniu trwały zintensyfikowane prace przy przygotowaniu 
dokumentacji niezbędnej do opracowania wniosku aplikacyjnego umoŜliwiającego 
pozyskanie środków finansowych z Unii Europejskiej na projekt stworzenia 
multimedialnych sal lekcyjnych w szkołach naszej gminy. 

Projekt ten jest realizowany w ramach partnerstwa z 7 jednostkami samorządowymi z 
Powiatu Pabianickiego i przewiduje wyposaŜenie wytypowanych pracowni lekcyjnych 
w szkołach podstawowych i gimnazjum w sprzęt informatyczny umoŜliwiający 
wdroŜenie nowoczesnych metod nauczania.  

Gmina Pabianice występuje o wyposaŜenie łącznie 12 sal lekcyjnych (po 2 w szkołach 
podstawowych i 4 w gimnazjum). Wartość naszej części programu wynosi ok. 170 tyś 
zł. z czego w budŜecie na 2009 rok musimy zagwarantować max. 20% ww. kwoty. W 
celu pozyskania tych środków występujemy o dofinansowanie ww. projektu z osi V, 
działanie V.3 – Infrastruktura edukacyjna w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Łódzkiego. Cała dokumentacja wraz z wnioskiem 
aplikacyjnym zostanie złoŜona w Urzędzie Marszałkowskim do 20 listopada br. 

W zakresie kultury 

W dniu 31 sierpnia w Pawlikowicach odbył się festyn doŜynkowy którego 
współorganizatorami były: KGW Pawlikowice, OSP Pawlikowice, LKS „Burza” 
Pawlikowice, Gminna Rada Kobiet oraz Urząd Gminy w Pabianicach. 

Podczas imprezy mieszkańcy gminy mieli okazję zobaczyć m.in. występ ZPiT 
„Bychlewianka”, Gminnej Orkiestry Dętej z Górki Pabianickiej oraz zespołu „Dobrzanie”.  

Ponadto informuję, Ŝe od 1 października bieŜącego roku wchodzi w Ŝycie ustawa o pomocy 
osobom uprawnionym do alimentów, tzn. wraca fundusz alimentacyjny. 

Świadczenia z funduszu przysługują osobie do ukończenia przez nią 25 lat, jeŜeli się uczy, 
dochód na osobę w rodzinie nie moŜe przekroczyć kwoty 725 zł. 

Wysokość świadczenia moŜe wynosić 500 zł na kaŜde uprawnione dziecko, ale nie więcej niŜ 
wysokość alimentów zasądzonych przez sąd. 

Funduszem alimentacyjnym zajmuje się w Gminie Pabianice Ośrodek Pomocy Społecznej 

Na podstawie materiałów  
Urzędu Gminy przygotowała J.Słubik” 

 

Wójt poinformował takŜe, Ŝe dnia 29 .09.2008 r. odbyło się w Urzędzie Gminy spotkanie 
z przedstawicielami Generalnej Dyrekcji Dróg z zainteresowanymi mieszkańcami Gorzewa 
w sprawie przebiegu trasy S-14.  

Ponadto Wójt powiedział, Ŝe uczestniczył w spotkaniu z dyrektorem S.P. ZOZ, na którym 
zostało ustalone, Ŝe zostanie na nowy rok 2009 podpisana umowa z SP ZOZ w sprawie 
dalszego prowadzenia słuŜby zdrowia na naszym terenie na dotychczasowych zasadach.  



Ad. pkt. 7. 

 

Wójt przedstawił informację na temat sieci transportu zbiorowego na terenie gminy 
Pabianice.  

Informacja przedkłada się następująco: 

Na terenie gminy Pabianice  transport zbiorowy obsługują nast. przewoźnicy: 

I   P K S Łódź Sp. z o.o. 

 Trasy: 

1. Pabianice  -  śytowice – Janowice – Lutomiersk – 7 kursów dziennie   

Spółka PKS zapowiada zawieszenie kursów na tej linii z uwagi na brak rentowności 
lub  kontynuowanie  usług przewozowych  za dopłatą przez Urząd Gminy Pabianice / 

  

Pragnę zaznaczyć, Ŝe  decyzją Wójta Gminy w okresie wakacji tj.   w m-cu lipcu i 
sierpniu br. linia została utrzymana dzięki wsparciu finansowemu z budŜetu gminy 
Pabianice w wysokości 2.000,- zł miesięcznie netto. 

  

2. Pabianice – Bychlew – Jadwinin – Pawlikowice-Bełchatów – 30 kursów dziennie.  

 

II.  Tramwaje Podmiejskie Sp. z o.o. w Łodzi 

  

 Trasa:  

1. Konstantynów – Porszewice – Górka Pab-cka – Pabianice  - 13 kursów dziennie.  

 

III. M.Z. K.  Pabianice 

   

 Linie komunikacyjne: 

 261 – Pabianice ul. Waltera Janke – 20-Stycznia – Grota Roweckiego – Kilińskiego – 
- Św. Jana – Partyzancka – Lutomierska – Szynkielew – Petrykozy –   - Górka Pabianicka 
/krancówka przy Barze Relaks/ -  16 kursów dziennie. 

 

 262 -  Pabianice ul. Sikorskiego PZTT – Partyzancka – Dworzec  PKS -  Łaska – - 
Dworzec PKP – Torowa – Piątkowisko – Kudrowice / krańcówka /- 

  - 18 kursów dziennie.  

  

  265 – Pabianice ul. Sikorskiego PZTT – Partyzancka – Św. Jana – Kilińskiego  -  

  Jutrzkowicka – Bychlew – Jadwinin – Pawlikowice / krańcówka / -  

  - 19 kursów dziennie.  



Lokalna komunikacja autobusowa MZK została wprowadzona na podstawie porozumienia 
komunalnego zawartego w dniu 3 kwietnia 1992 roku między   

Zarządem Gminy Pabianice a Zarządem Miasta Pabianic na bazie likwidowanego  MPK 
w Łodzi.    

Do komunikacji autobusowej MZK   z budŜetu Gminy Pabianice w skali całego roku 
dopłacamy - ok. 224 700,00 zł.  

Do komunikacji autobusowej świadczonej przez  Tramwaje Podmiejskie Sp. z o.o.  w roku 
2008 dopłacamy kwotę 1.587,00 zł netto miesięcznie jako rekompensatę za wprowadzenie 
przewozów bezpłatnych dla osób powyŜej 70 roku Ŝycia i ulgowych w wys. 50% dla 
emerytów i rencistów.  

W miejsce zawieszonej komunikacji na trasie Pabianice – Pawlikowice - Rydzyny Urząd 
Gminy Pabianice czyni staranie o ponowne uruchomienie komunikacji na trasie od 
ul. Waltera Janke do wsi Rydzyny przez ul. Rydzyńską za dopłatą przez Urząd Gminy 
Pabianice. 

W chwili obecnej przewoźnik jest na końcowym etapie załatwiania formalności związanych 
z uruchomieniem w/w komunikacji.  

W dyskusji glos zabrał A. Jaksa, który zwrócił uwagę na to, Ŝe gmina dopłaca przewoźnikowi 
jakim jest PKS kwotę 3,50 zł za wozokilometr. Radny stwierdził, Ŝe jego zdaniem my jako 
gmina stwarzamy „cieplarniane warunki” przewoźnikowi, a problem leŜy po stronie 
przewoźników, Ŝe jak stwierdzają nie opłaca im się prowadzić komunikacji na naszym 
terenie.  

Radna H. Jaros zapytała, czy moŜna byłoby rozwaŜyć moŜliwość zmianę kursów autobusów 
linii 265 Pawlikowice I w kierunku do lasu i Pawlikowic II. 

Radny Z. Stasiak poddał pod rozwagę przedłuŜenie trasy autobusu linii 262 w kierunku do 
Janowic w przypadku kiedy dojdzie do rezygnacji obsługi tej linii przez PKS – Łódź. Gmina 
Lutomiersk nie chce partycypować w kosztach obsługi linii PKS, którą jeździ zbyt mała 
liczba pasaŜerów PKS. 

Wójt Gminy H. Gajda powiedział, ze będzie negocjował z PKS o zmniejszenie kwoty za 
wozokilometr na trasie Pabianice – Lutomiersk, podejmie takŜe rozmowy z MZK 
o rozwaŜenie moŜliwości wydłuŜenia trasy linii 265 i linii 262.  

Przewodniczący Rady zabierając głos powiedział, aby zastanowić się nad obsługą tras na 
terenie gminy przez transport prywatny (na zasadzie dowozu do autobusów MZK 
z miejscowości gdzie nie ma komunikacji). 

Radny P. Kociołek zaproponował, aby w pierwszej kolejności ogłosić przetarg, bądź konkurs 
ofert na obsługę komunikacyjną gminy i dopiero podjąć decyzję w jaki sposób ma 
funkcjonować komunikacja na naszym terenie. Prowadzona dyskusja w obecnej chwili nie 
daje nam Ŝadnej wiedzy. 

Radny P. Kociołek- Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju zaproponował 
takŜe, aby tematem komunikacji zajęła się Komisja Ochrony Środowiska i Rozwoju 
wprowadzając go na przyszły rok do planu pracy Komisji.  

Rada zaaprobowała przedłoŜoną propozycję Przewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska 
i Rozwoju.  

 



Ad. pkt. 8.  

 

Sprawozdanie z wykonania budŜetu gminy Pabianice za pierwsze półrocze 2008 r. 
przedłoŜyła Skarbnik Gminy M. Nowicka. 

Sprawozdanie stanowi zał. nr 3 do niniejszego protokołu.  

Radni nie wnieśli uwag do przedłoŜonego sprawozdania.  

 

Ad. pkt. 9.  

 

Z interpelacją wystąpił radny M. Muszczak. Interpelacja dotyczyła wyrównania pobocza na 
przystanku autobusów PKS linii Łódź – Bełchatów, Łódź- Radomsko połoŜonym na drodze 
wojewódzkiej nr 485 w Bychlewie – Bychlew 76. 

 

Ad. pkt. 10 

 

Komisja Uchwał i wniosków przedstawiała kolejno projekty uchwał zapisane w porządku 
obrad XXV sesji Rady Gminy.  

Pierwszym przedłoŜonym projektem był projekt Uchwały Nr XXV/166/2008 w sprawie zasad 
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Pabianice. 

W glosowaniu nad uchwałami brało udział 14 radnych.  

Za powyŜszą uchwałą opowiedziało się 12 radnych, przy 2 głosach wstrzymujących się, bez 
głosów przeciwnych.  

Uchwała NrXXV/166/2008 w powyŜszej sprawie stanowi zał. nr 4 do protokołu.  

Uchwała Nr XXV/167/2008 w sprawie wyraŜenia zgody na zamianę nieruchomości 
gruntowej stanowiącej własność gminy Pabianice połoŜonej we wsi Majówka na 
nieruchomość gruntową stanowiącą własność Ryszarda Dradrach została podjęta przez 
w głosowaniu 13 głosami za, przy 1 glosie wstrzymującym się i wraz z uzasadnieniem 
stanowi zał. nr 5 do protokołu.   

Uchwała Nr XXV/168/2008 w sprawie sprzedaŜy nieruchomości w drodze bezprzetargowej 
została podjęta w głosowaniu 14 glosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów 
wstrzymujących się. Uchwała wraz z uzasadnieniem stanowi zał. nr 6 do protokołu.  

Uchwała Nr XXV/169/2008 w sprawie wykupu gruntów na poszerzenie drogi gminnej we 
wsi Kudrowice została podjęta w głosowaniu 14 glosami za, bez głosów przeciwnych i bez 
głosów wstrzymujących się. Uchwała wraz z uzasadnieniem stanowi zał. nr 7 do protokołu.  

Uchwała Nr XXV/1702008 w sprawie sprzedaŜy nieruchomości w drodze przetargu ustnego 
ograniczonego niezabudowanej gminnej nieruchomości gruntowej połoŜonej w Piątkowisku –  
została podjęta w głosowaniu 14 glosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów 
wstrzymujących się. Uchwała wraz z uzasadnieniem stanowi zał. nr 8 do protokołu.  

Uchwała Nr XXV/1712008 w sprawie  uchylenia Uchwały Nr XXIII/155/2008 Rady Gminy 
Pabianice z dnia 10 lipca 2008 roku w sprawie: zatwierdzenia Statutu Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Gminnego Ośrodka Zdrowia w Petrykozach –



została podjęta w głosowaniu 14 glosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów 
wstrzymujących się. Uchwała stanowi zał. nr 9 do protokołu.  

Uchwała Nr XXV/172/2008 w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXIII/156/2008 Rady Gminy 
Pabianice z dnia 10 lipca 2008 r. w sprawie zatwierdzenia regulaminu Działalności 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Gminnego Ośrodka Zdrowia 
w Petrykozach została podjęta w głosowaniu 14 glosami za, bez głosów przeciwnych i bez 
głosów wstrzymujących się. Uchwała zał. nr 10 do protokołu.  

Uchwała Nr XXV/173/2008 w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Działalności 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Gminnego Ośrodka Zdrowia 
w Petrykozach została podjęta w głosowaniu 14 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez 
głosów wstrzymujących się. Uchwała wraz z załącznikiem stanowi zał. nr 11 do protokołu.  

Uchwała Nr XXV/173/2008 w sprawie  wyraŜenia zgody na realizację projektu w ramach 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki o nazwie „ Droga do aktywności zawodowej” 
współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego” została podjęta 
w głosowaniu 10 głosami za, bez głosów przeciwnych, przy 4 głosach wstrzymujących się. 

Uchwała wraz z uzasadnieniem stanowi zał. nr 12 do protokołu.  

 

Ad. pkt .11. 

Odpowiedzi na interpelacje zostały udzielone w formie pisemnej  


